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Z á p i s n i c a 

 

z 7. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 28. februára 2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 7. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 6 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie – overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5) Prevod majetku obce (6 b. j.) 

6) Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov za rok 2019 

7) Správa o kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra Obce Veľký Lipník za rok 2019 
8) Dotácie z rozpočtu obce (DHZ, TJ Družstevník, FSS Vorodaj) 

9) Schvaľovanie dlhodobého prenájmu priestorov ( Budova OZS, Pošta) 

10) Žiadosť o poskytnutie dotácie  a) Sp. katolícka charita, ADOS – CHARITAS 

b) CVČ –Stará Ľubovňa 

c) Múzeum Spiša 

11) Informácie starostu obce a) projekty obce 

b) možnosti čerpania úveru 

c) Zdravotné stredisko 

d) havarijný stav strechy 6+3b.j. 

e) iné 

12) Interpelácie poslancov 

13) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.  
   /Uznesenie č. 1/1/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Ján Bočkaj 

  Ing. Marián Jarembinský 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/1/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Za overovateľov zápisnice navrhujem: Peter Labant, Ing. Milan Kuľanda, PhD. 

 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/1/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 3/ Na predchádzajúcom 6. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa              

13. decembra 2019 boli prijaté uznesenia č. 1/5/2019 – 33/5/2019, ktoré boli starostom 

podpísané a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť 

o platnom a nesplnenom uznesení OZ.   

   /Uznesenie č. 4/1/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 4/ O vypočutie nikto nepožiadal. 

 

K bodu 5/ Dňa 25. 2. 2020 podal na obecný úrad žiadosť Marián Juhas ohľadom odkúpenia 

nehnuteľnosti pozemku, kde na časti ich pozemku, vedenej ako Zastavaná plocha a nádvorie 

je vlastníkom Obec Veľký Lipník. Jedná sa o pozemok pred domom majiteľa, ktorý na jednej 

strane hraničí s jeho pozemkom a na druhej strane s pozemkom, ktorú vlastni Gréckokatolícka 

cirkev, farnosť Veľký Lipník. Celková výmera, ktorú chce žiadateľ odkúpiť je 49 m². 

Starosta ukázal na mape o aký pozemok ide a v akej lokalite sa nachádza, pričom odporučil 

schváliť zámer predaja časti tejto nehnuteľnosti. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 5/1/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/ Dňa 24. 2. 2020 som podal na obecný úrad  „Oznámenie funkcií, zamestnaní, 

činnosti a majetkových pomerov za rok 2019, informoval starosta. 

 

                                                                           /Uznesenie č. 6/1/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Starosta poprosil Hlavného kontrolóra, aby predniesol správu o kontrolnej činnosti 

obce Veľký Lipník za rok 2019. Zároveň dodal, že Správa o kontrolnej činnosti bola 

poslancom zaslaná s materiálom na dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

Hlavný kontrolór obce poslancom podrobne predniesol správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Veľký Lipník za rok 2019. 

 

                                                                         /Uznesenie č. 7/1/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Do dnešného dňa boli na obecný úrad doručené žiadosti obecných združení a to od 

TJ Družstevník Veľký Lipník, DHZ Veľký Lipník a FSS Vorodaj. 

 TJ Družstevník žiada o dotáciu 6500 €, DHZ o sumu 2000 € a FSS Vorodaj žiada 1500 €. 

Všetky tieto obecné organizácie – združenia splnili podmienky poskytnutia dotácie v roku 

2019 a taktiež suma vyčlenená na dotácie v schválenom rozpočte na rok 2020 umožňuje 

poskytnúť dotácie v žiadanej výške, preto odporúčam prideliť žiadateľom dotáciu                   

v požadovanej výške, uviedol starosta. 

 

                                 /Uznesenie č. 8/1/2020; Uznesenie č. 9/1/2020; / Uznesenie č. 10/1/2020/ 
 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/ V minulom roku sa nám podarilo zrekonštruovať vnútorné priestory budovy pošty, 

pričom sme schvaľovali dlhodobý prenájom v budove pošty pre nájomníkov. Avšak v budove 

pošty obec prenajíma ešte jednu miestnosť pre Slovak Telekom, ktorí nám platili nájomné vo 

výške 177,64 € ročne, čo činí sumu cca 6,57 € m². Skontaktoval som sa so spoločnosťou 

Slovak Telekom a informoval ich o tom, že obec investovala do rekonštrukcie budovy určitú 
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sumu, preto si vyhradzuje právo upraviť výšku nájomného v tejto budove, uviedol starosta. Po 

vzájomnej dohode sa nakoniec uzniesli na sume 16,29 € /m²,  čo činí ročnú sumu 440 €, čiže 

navýšenie oproti ročnému poplatku 176 € o 264 €. Dnes Vám predkladám túto zmluvu na 

schválenie. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 11/1/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

V zdravotnom stredisku na prízemí máme už dlhšiu dobu voľnú miestnosť o rozmeroch  

14,05 m². O túto miestnosť prejavil záujem Ján Pavličko, ktorý by to využil ako skladové 

priestory pre odloženie DJ techniky. Čo sa týka tejto miestnosti je potrebné k tomu pripočítať 

ešte pomernú časť chodby a to cca 12 m², ktorá je spoločná aj pre kaderníctvo. Sociálne 

zariadenie nebudeme počítať, keďže sa jedná len o skladové priestory, takže otváram diskusiu 

k tomuto bodu.  

Nakoľko nikto z prítomných nemal k tejto problematike žiadne otázky, bolo prenajatie tejto 

miestnosti jednohlasne schválené. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 12/1/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/  

a) Sp. katolícka Charita – túto žiadosť sme riešili na decembrovom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva, pričom som bol poverený osloviť menovanú charitu a požiadať ich                 

o  doplnenie informácií o počte ľudí, ktorých navštevujú, respektíve poskytujú túto 

službu u nás v obci. Osobne som sa stretol s pani riaditeľkou a konzultoval túto ich 

žiadosť, no kvôli ochrane osobných údajov mi aj tak tieto informácie neposkytla, 

informoval starosta poslancov. 

Po krátkej debate, ale hlavne z dôvodu zlepšenia podmienok našim pacientom v obci sa 

poslanci zhodli schváliť dotáciu. 

 

   /Uznesenie č. 13/1/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) CVC Stará Ľubovňa – taktiež aj touto žiadosťou sme sa zaoberali na decembrovom 

zasadnutí, kde sme neschválili dotáciu, nakoľko žiadosť podľa platného VZN obce prišla 

po termíne.  

Dňa 10.1.2020 prišla nová žiadosť na poskytnutie finančných prostriedkov na čiastočnú 

úhradu nákladov spojených s činnosťou CVČ, ktoré navštevujú deti z našej obce. Jedná 

sa o jedného žiaka. 

V decembri sme schválili VZN č. 5 o financovaní originálnych kompetencií na obce 

Veľký Lipník na úseku školstva , kde máme schválenú sumu na žiaka CVČ na území 

mimo obce Veľký Lipník 60 €. V tomto VZN je uvedené v § 5 ods. 4:  

 

Zriaďovateľ CVČ predloží žiadosť podľa ods. 3:  

- najneskôr do 30. júna príslušného roku pre financovanie v danom roku,  

- najneskôr do 30. novembra príslušného roku pre financovanie v nasledujúcom roku.  

 

Nakoľko žiadosť spĺňa všetky podmienky, bola táto dotácia poslancami jednohlasne 

schválená. 

 

   /Uznesenie č. 14/1/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 



4 

c) Múzeum Spiša - dňa 21. 2. 2020 nám došla ďalšia žiadosť o finančnú dotáciu pre 

Múzeum Spiša, ktorá plánuje vydať knihu s názvom „Dejiny Rusínov na Spiši“. 

V knihe bude značný priestor venovaný okrem iného i Veľkému Lipníku, pričom 

pôjde o  propagáciu Veľkého Lipníka medzi širokou odbornou i laickou verejnosťou 

a taktiež bude naša obec spolu s inými rusínskymi obcami propagovaná aj v rámci 

výstavy „Rusíni na Spiši“, ktorú bude taktiež realizovať Múzeum Spiša v Spišskej 

Novej Vsi.  

Po krátkej debate sa poslanci zhodli podporiť túto žiadosť sumou 200 €. 

  

   /Uznesenie č. 15/1/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/  

a) Kontaktoval som sa s firmou, ktorá nám bude robiť rozšírenie kamerového systému      

o 3 ks kamier na ktoré sme získali dotáciu 5000 € a v priebehu 2 týždňov by sa nám mali 

ozvať kedy začnú montovať. 

 Multifunkčné a workoutové ihrisko - 11.2.2020 nám došla dotácia na ihrisko a tak bol 

úver predčasne vyplatený. Celkové náklady ktoré nám vznikli pri tomto úvere (poplatok za 

poskytnutie úveru, splátky úveru) činili sumu cca 800 €. 

 Naša obec získala 20 000 € na detské ihrisko z  výjazdového rokovania vlády. Najskôr 

musíme spraviť projekt, všetky potrebné stavebné povolenia, verejné obstarávanie a tak by 

sme prešli k realizácií, dodal starosta. 

 V krátkej dobe budeme musieť pripraviť projekt resp. rozpočet na úpravu miestnej 

knižnice a spraviť verejné obstarávanie, aby sme sa pustili do jej rekonštrukcie. Na knižnicu 

sme získali dotáciu 10 800 € a povinná spoluúčasť tam je 10 %. Taktiež budú náklady na 

Verejné obstarávanie, na projekt resp. rozpočet a samozrejme aj náklady na stavebný dozor.  
  

                                                                                                               /Uznesenie č. 16/1/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Úver - opäť ma oslovila Prima Banka s možnosťou čerpania úveru, tak vám dávam túto 

informáciu na vedomie, uviedol starosta. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 17/1/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

c) Zdravotné stredisko - podali sme žiadosť na Environmentálny fond, avšak prišlo na 

doplnenie projektu, kde požadovali vysvetlenie hospodárskej činnosti. Nakoľko je táto 

budova v havarijnom stave je potrebné nájsť riešenie, kde zohnať financie na 

rekonštrukciu, pričom jednou z možnosti by bolo čerpanie úveru. Po rozsiahlej diskusii sa 

dospelo k záveru, že starosta pripraví projekty na rozsiahlejšiu rekonštrukciu. 

 

                                                                                                               /Uznesenie č. 18/1/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

d) Strecha 6+3 b. j. – taktiež je potrebná rekonštrukcia zatiaľ jednej časti strechy, kde stav je 

už totálne nevyhovujúci a nájomníkom tečie do bytu. Po krátkej debate poslanci súhlasili 

s vykonaním rekonštrukcie tejto časti. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 19/1/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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e) Ako som už aj spomínal v decembri, tento rok nás okrem iného čaká aj organizácia 

okresných športových hier pre seniorov. Okrem finančného zabezpečenia tejto akcie bude 

potrebná aj pomoc fyzická, preto budem rád, ak si nájdete v júni čas a prídete pomôcť 

s organizáciou tohto podujatia, uviedol starosta. Pri stanovení presného termínu vás 

budem včas informovať. 

 

Taktiež nás v lete čaká akcia Deň obce, ktorá bude tento rok výnimočne spojená s akciou 

100 výročia založenia hasičského zboru u nás v obci. Keďže v najbližších týždňoch budem 

mať stretnutie s hasičmi ohľadom tejto akcie, môže taktiež prísť ktokoľvek z vás a spoločne 

dohodneme priebeh tejto akcie. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 20/1/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

Taktiež bola za mnou pani Labantová, ktorá dala požiadavku na výrub stromu, ktorý sa 

nachádza na obecnom pozemku a ohrozuje jej dom.  

Ďalšiu žiadosť som obdŕžal od pána Jarembinského, ktorý by chcel vedieť, či by bola 

obec ochotná spolupracovať pri vysporiadaní pozemku, kde na časti jeho pozemku je 

vlastníkom Obec Veľký Lipník, aj keď len malou čiastkou m².  

Tieto informácie zobrali poslanci zatiaľ na vedomie. 

                                                                                                               /Uznesenie č. 21/1/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/ Možnosť interpelácie využila 

 

 PaedDr. Katarína Špesová, ktorá zároveň ako učiteľka a člen rady ZŠ pripomína, že 

nakoľko končí funkčné obdobie dvom našim delegovaným zástupcom zriaďovateľa do 

Rady školy pri ZŠ s MŠ Veľký Lipník, je potrebné si ich na najbližšom zastupiteľstve 

zvoliť. 
 

K bodu 13/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 7. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 28. 2. 2020 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

 

Overovatelia zápisnice:   

 

Peter Labant                                   ......................................... 

 

Ing. Milan Kuľanda, PhD.     ......................................... 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 
                        starosta obce
     


